
 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 17 JUNI 2016 
 NO. 2016-20652 
 
 

 

 

Aan het College van B&W 

art. 48 RvO vragen  bedrijven in Belvedère 

 

17 juni 2016 

Geacht college,  

 

Afgelopen dinsdag werd het Belvedèreplan besproken in de Raadsronde. De Liberale 

Partij Maastricht bepleitte voor (behoud) van de werkgelegenheid.  

Het autowasbedrijf zou volgens het bro moeten verdwijnen omdat het zogenaamd niet 

in de branche behoort. Ten eerste is het bedrijf toen het zich er vestigde er niet op 

gewezen dat er al lang plannen lagen waardoor het bedrijf zou moeten verhuizen? Het 

zou zonde van de investeringen die zo'n bedrijf heeft gedaan. En zou u nu nog 

verplaatsing verlangen dan zou dat betekenen dat u de belastingbetaler op extra kosten 

jaagt, want de gemeente dient dan verplaatsingskosten te betalen. Ten tweede is 

branche vervaging is al heel lang aan de gang. Ten derde moeten we alle bestaande 

werkgelegenheid koesteren. We hebben in de raadsronde sterk bepleit dat dit bedrijf - 

ondanks dat de bro rappoteurs - dat afraden, dat advies niet op te volgen en het auto 

wasbedrijf daar gewoon te laten blijven. U heeft aangegeven dat de Raad de baas is en 

dat u ons signaal heel goed heeft opgepakt. 

vraag 1 a Kunt u ons aangeven of u het autowasbedrijf daar dan laat blijven ? 

vraag 1 b Hoeveel zou de gemeente aan verplaatsingskosten moeten betalen? 

 

Het Belvedéreplan heeft een uitbreiding van de bestemmingen gekregen. Nu schijnt het 

zo te zijn dat het bedrijf van Pans niet in het Belvedéreplan hoort,terwijl het al meer 

dan 10 jaar geleden aangemaand werd om te verkassen i.v.m. de Belvedéreplannen. Dat 

hebben ze ook geprobeerd. Ze wilden naar de Ossekop, het Landbouwbelang, de Ijffel, 

het PDVterrein, maar dat kon allemaal niet. Dus nu zit de eigenaar daar met zijn gebouw 

en kan het straks, als Leen Bakker verhuist, praktisch niet meer verhuren. Een 

uitbreiding van de mogelijkheden om te verhuren was daarom wenselijk. 

vraag 2 Waarom valt Pans aan de Cabergerweg niet binnen het Belvedéreplan, onder 

welk plan vallen zij dan wel? 
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vraag 3 Bent u het met ons eens dat we in deze stad vanwege de werkgelegenheid een 

ondernemersvriendelijke stad moeten zijn? 

vraag 4 Bent u bereid om deze ondernemer meer mogelijkheden te geven om te 

verhuren? 

Vraag 5 Bent u het met ons eens dat het onwenselijk is als dit grote gebouw straks leeg 

blijft staan omdat de gemeente moeilijk doet? 

vraag 6 Is het uw bedoeling dat dat gebouw daar straks weg moet? 

 

De Liberale Partij Maastricht benadrukt bij elk groot plan dat de gemeente veel meer 

werklozen uit de WW en de bijstand betaald aan het werk moet zetten. We hebben het 

college in het verleden steeds opgeroepen om dit in de aanbestedingsregels op te nemen. 

Echter de gemeente komt altijd met social return aan, maar dat is niet onze bedoeling, 

en daar hebben we ook herhaaldelijk op gehamerd. Immers wij willen dat de mensen niet 

met behoud van uitkering een korte periode aan de slag gaan, wij willen dat de mensen 

VOOR DE DUUR van het project BETAALD aan het werk gaan. Het gaat ons niet om het 

aantal maar om de echte kansen die je de werkzoekenden biedt. Het college komt dan 

met het argument dat dat niet kan omdat alle mensen in de uitkering een lange afstand 

tot de arbeidsmarkt hebben, maar dat is gewoon niet waar. Er zijn heel veel mensen die 

snakken naar werk en na ingewerkt te zijn, gewoon kunnen functioneren. Het is toch een 

feit dat mensen langs de kant staan omdat hier veel te weinig banen zijn. En dat het 

werkloosheidscijfer maar niet onder de 5000 zakt, daarnaast zijn er ook veel niet 

geregistreerde werklozen. Afgelopen 5 jaar zijn al meer dan 5500 banen verdwenen. En 

als het college de vraag op het aanbod niet kan afstemmen, dan moet ze maar eens de 

inhoud van de kaartenbak beter leren kennen. En als aannemers weinig trek hebben om 

achteraf aan dit aanbestedingscriterium te voldoen, dan moet de gemeente maar meer 

volhardend zijn. Dus er is werk aan de winkel voor het college. 

vraag 6 Voor hoeveel mensen uit de ww en de bijstand is straks betaald werk met het 

vervolg van dit grote project? 

vraag 7 Kunnen wij een voortgangsraportage krijgen van het aantal mensen dat er vanaf 

nu betaald aan het werk worden gezet vanuit de ww en de bijstand in dit project?  

vraag 8 Hoe luidt de passage die is opgenomen in de aanbestedingen voor het 

Belvedéreplan m.b.t. het werk bieden aan werkzoekenden uit de ww en de bijstand? 

 

 

 

Namens de Liberale Partij Maastricht, 

Kitty Nuyts 
 
 
 


